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REPUBLIKA HRVATSKA 

MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA PODTUREN 

OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 20.12.2018.god. 

 

                                        Z A P I S N I K 
 

      sa 12.sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana,20.12.2018.god. u prostorijama 

Općine Podturen s početkom u 19:30 sati. 

 

Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/18-01/12,  UR.BROJ:2109/13-01-18-01 od 

14.12.2018.god. sazvala predsjednica Općinskog vijeća Podturen Mirjana Murk pisanim 

putem, te je predsjedavala sjednicom.  

 

Prisutni vijećnici : Branko Krnjak, Petra Jambrošić, Zlatko Vrtarić, Vladimir Križaić, 

Slavko Kocijan, Dino Biber, Mirjana Murk, Vjenceslav Hranilović,  Vladimir Sabol, 

Josip Lepen, Damir Srpak, Marijana Cerovec, Mario Kovačić i  Josip Balog. 

 

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, Vladimir Kodba- zamjenik 

načelnika,Ruža Šmitran -pročelnica ,Zvomimir Varga, Elena Maria Palir, Florijan Goričanec, 

Mladen Božić, Dragutin Lisjak, Simona Murković, Zvonimir Radovan,Dražen Breglec, 

Antonio Klobučar i Dora Vadlja i  Darinka  Mikulić zapisničar. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća Mirjana Murk pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

prisutno 14 vijećnika,  te otvara raspravu o Zapisniku sa 11. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Vijećnik Vladimir Sabol- ima primjedbu na Zapisnik.Na aktualnom satu je postavio pitanje 

u vezi rušenja starog mlina u Sivici. Koliko je to koštalo i načelnik je odgovorio da je to 

koštalo 9.300,00 kuna a to nije u zapisniku. Pod točkom 1. rasprave o proračunu  je tražio 

sredstva za uređenje ograde kod svlačionice NK Dubrava, a ne ograde oko igrališta . 

Vijećnica Marijana Cerovec je isto zatražila sredstva , a nigdje  u zapisniku ne piše da je taj 

amandman načelnik prihvatio, a amandman je prihvaćen,  traži da se to ispravi u zapisniku. 

 

Glasuje se o Zapisniku, te se utvrđuje da je Zapisnik usvojen većinom glasova (13 glasova za 

i 1 glas suzdržan). 

 

Aktualni sat: 

  

Vijećnik Vjenceslav Hranilović – još  uvijek nije dobio odgovor na pitanja koja je postavio 

načelniku i na zadnjoj sjednici. Traži od predsjednice da urgira da se odgovori na pitanja daju. 

Za to je plaćena i treba odraditi svoj dio posla. Sjednica je bila dogovorena za sutra, a 

promijenjen je dan održavanja sjednice. 

Predsjednica vijeća Mirjana Murk- plaćena je isto kao i bivši predsjednik vijeća 

 

Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda. Predsjednica vijeća Mirjana Murk  čita  

prijedlog dnevnog reda koji je dostavljen vijećnicima, te otvara raspravu o prijedlogu 

Dnevnog reda. 
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Perica Hajdarović, načelnik – traži dopunu Dnevnog reda pod točkom 8. Odluka o davanju 

suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt rekonstrukcije zgrade ambulante u naselju 

Podturen iz razloga što će biti uskoro raspisan javni poziv nadležnog ministarstva. 

Glasovanje o dopuni Dnevnog reda , točkom 8. – jednoglasno usvojeno (14 za). 

 

Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda s dopunom( prisutno 14 vijećnika) 

Za 13,  1 glas suzdržan, te se utvrđuje da je većinom glasova usvojen 

 

 

                                                    Dnevni red: 

 

1.Odluka o prihvaćanju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem na      

   području Općine Podturen 

2. Odluka o usvajanju Strategije razvoja Općine Podturen za razdoblje 2018-2023.god. 

3. Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Podturen za  

   2019.god.     

4. Analiza sustava civilne zaštite na području Općine Podturen za 2018.god. 

5. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Podturen za 2019.god. s  

    trogodišnjim  financijskim učincima 

6.Izmjena i dopuna Odluke o sufinanciranju cijene smještaja  djece s područja Općine  

    Podturen    

7. Odluka o zakupu poslovnog prostora u vlasništvu Općine Podturen 

8. Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u project rekonstrukcija zgrade  

   ambulante u naselju  Podturen. 

 

Perica Hajdarović, načelnik – predlaže da se točka 1. i 2.Dnevnog reda zamijene iz razloga 

što su  prisutni predstavnici firme koja se izradila prijedlog Strategije razvoja Općine 

Podturen, što vijećnici prihvaćaju. 

                                           

 

                                                              Točka 1. 

 

Predstavnik  i direktor firme BDC d.o.o. Dražen Breglec,  pozdravlja nazočne i predstavlja 

svoju firmu, zaposlenike i kvalifikacije za izradu projekta Strategije Općine Podturen. 

Zahvaljuje svim vijećnicima n sudjelovanju u izradi prijedloga Strategije. Strategija je dio 

procesa , kraće, strateško upravljanje da se u određenim rokovima s ciljem dođe do rezultata. 

Svaka ozbiljna organizacija ima svoj plan da se zna kuda ide i kada će se nešto napraviti. 

Strategija nije obvezujući dokument kao proračun, ali može biti dobar pokazatelj za ono što 

će se raditi. Plana se treba držati. Na početku načelnika( mladog ) javila se potreba za izradu 

strategije tj plana što će se raditi. Raspisan je natječaj i odabrana firma koja će napraviti 

dokument. Strategija  se u potpunosti financira iz programa ruralnog razvoja (dio iz  

EUfondova i države 85 -15 %).Strategija je usklađena sa relevantnim strateškim 

dokumentima LAG-a i Strategije razvoja Međimurske županije kroz četiri metodološke 

cjeline.Analitički dio, definiranje razvojnih projekata,pojašnjenje metodologije, radionica sa 

sudionicima: udrugama i  poduzetnicima. Verzija strategije je konačno utvrđena i predložena 

vijeću na usvajanje. 

Analitički dio, dostava dokumenata koji su aktivni. Sve  je napravljeno za potrebe ove općine, 

nije rađeno „sistemom kopiranja“ iz drugih strategija. Moguće su još tehničke dopune, ako je 

koji podatak netočno naveden. Opis područja – položaj, povijest, klima i reljef. Stanovništvo 

se od prijašnjih više od šest tisuća, smanjilo na sadašnjih tri tisuće. Obrazovanje stanovništva, 

naročito  je važna socijalna uključenost stanovnika, uspjesi projekta RO-KO kotač, povećanje 

zaposlenosti,gospodarstva i  poduzetništva i obrtništva, značajan je broj OPG-ova u općini 
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 ( 298), tisuće hektara zemljišta je u funkciji, zastupljeno je i svinjogojstvo i peradarstvo. 

Komunalna infrastruktura, prometna, razvoj širokopojasnog interneta, nastavak izgradnje 

kanalizacije, gospodarenje otpadom uključenost domaćinstava , sve su to važi faktori razvoja. 

Na području općine ima značajan broj udruga koje su sudjelovale u izradi   strategije kao 

zajedničkog projekta na očuvanju kulturne i prirodne baštine, regionalnog parka. 

Vijećnik Vladimir Sabol – ima primjedbu na riječ „gmajna“ u Sivici. U naselju Sivica u 

centru nalazi se „Berek“ i tako ga oduvijek svi mještani zovu. 

Dražen Breglec – prihvaća primjedbu vijećnika Vladimira Sabola i promijeniti će naziv u 

„Berek“.Staregija se bazira na viziji i misiji- budućnosti kroz 5 – 10 godina. Karakteristično 

je da je cijelo područje vezano uz određene situacije. razvoj ekološkog turizma, tehnologije, 

tradicije. Strategijom su definirane prednosti i slabosti (unutarnji i vanjski čimbenici, snage i 

prilike, nedostaci). Općina Podturen je smještena uz dvije granice. Nepovoljna ulagačka 

klima, odlazak i iseljavanje mladih nepovoljno djeluju na procese. Razvojni ciljevi i mjere 

definirani kroz konkurentnost gospodarstva,resurse, okoliš i gospodarenje prirodnim 

resursima. Izvori financiranja – financijski plan, akcijski plan – devet projekata u tri godine. 

Vijećnik Vladimir Križaić – gosp. Breglec je objasnio ono što je naša zbilja. Loše je i na 

nuli smo i ne možemo se pokrenuti, slabosti, prepucavanja. Tu je deset inžinjera i ključna je 

strategija rijeka  Mura(Beograd na Savi, Zagreb na Savi). Nama je ključan most na rijeci Muri 

koji ima veliku ulogu u razvoju i za Dekanovec. 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović- žao mu je, ovo je dosta kvalitetno napravljeno. Stručno 

povjerenstvo se nije sastalo da o tome raspravlja.Ovih devet stvari koje se navode, tu nešto 

fali – sportski klubovi, igrališta i svlačione. Da li nama treba 4 ili 5 nogometnih klubova, 

zbog nedostatka mladih. mi imamo i gospodarske zone ali one ne rade. Možda da se radi 

nešto drugo. Ništa tu nije zaživjelo, jedno vrijeme sve općine su imale poslovne zone. Neke 

su i kompletno uređene, ali od ulaganja ništa. Samo Mala Subotica i Sv. Martin imaju zone 

koje rade. 

Vijećnik Josip Balog – da li postoji strateški plan i za Lončarevo naselje, da li ima neki plan i 

program.neka radionica da se ide u trend razvoja . Da li postoji za romsku populaciju na 

području Međimurske županije neki plan? nemaju ništa, a ono što imaju to je nametanje 

naselju. 

Perica Hajdarović,načelnik – poslao je prijedloge za uvrštenje u strategiju svim vijećnicima. 

Nitko se od članova povjerenstva  nije očitovao o dostavljenim prijedlozima. 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović – sada mu je puno jasnije, kad je gosp. Breglec objasnio 

neke stavke.  zašto se slaže povjerenstvo koje se ne sastaje? Da smo se sastali više puta 

možda bi bilo bolje. Komunikacija mailom je u redu, ali  je ipak bolje kad se daju  

pojašnjenja.    

Dražen Breglec – o mostu preko Mure se dosta raspravljalo , zna dosta o tome dok je bio u 

izvršnoj vlasti. Most je planiran između Podturna i Murskog Središća. 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović – Neka se zalažu kod ministra  Butkovića i HDZ oko 

izgradnje mosta, oni su na vlasti. 

Vijećnik Vladimir Križaić – čini mu se da je mišljenje da Murskom Središću trebaju tri 

mosta, a Podturnu nijedan. 

Dražen Breglec. Bilo bi loše ako bi po mostu išao tranzitni promet. On će rasteretiti Mursko 

Središće. Most preko Mure u Podturnu ne vodi nikamo.Sport i udruge- nevladin sektor. To su 

socijalne i kulturne potrebe koje se financiraju 100% (osobe sa posebnim potrebama, rizične 

skupine, nacionalne manjine i slično). Program za poticanje djece (socijalna uključenost) je 

završen(udomljavanje djece , socijalni status).  Novim Programom (vrijednosti cca 2 milijuna 

kuna) bi se omogućilo da se djeca bave sportom na području cijele Međimurske županije. 

Strategija je isplanirana i treba sve potaknuti na izvršenje ciljeva. Što se tiče romske 

zajednice, treba biti ustrajan i primjer  ponašanja u svojoj zajednici, a unutar toga treba 

iskoristiti sve ono što se nudi toj zajednici. Nema ništa od toga što se samo priča kako treba 

raditi i kako se ponašati. Sustavno se tim nitko ne bavi. Jedini način da se sve promijeni je 
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sustavno ulaganje u razvoj, kojeg nije bilo dvadeset godina. Općina jedino može ustrajno 

tražiti rješavanje problema. Pojedinac ne može direktno imati koristi od ulaganja, već samo 

zajednica. 

   

 Pristupa se glasovanju ( prisutno 14 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova  

 ( 13 za i 1 glas suzdržan ) donijelo: Odluku o usvajanju Strategije razvoja Općine Podturen za 

razdoblje 2018-2023.god.  

 

                                                              Točka 2. 

 

Dragutin Lisjak – Firma Uni usluga d.o.o. iz Domašinca  čiji se suvlasnik je izradila 

Program raspolaganja poljoprivrednom zemljištu na području Općine Podturen, na temelju 

Zakona o poljoprivrednom zemljištu. Većina općina u RH je kasnila sa donošenjem 

programa. Za program je potrebno pribaviti sve suglasnosti javnopravnih tijela. Ima tu i 

Zahtjeva za povrat zemljišta (Župa Svih svetih Dekanovec). Zemljište je prodano, pa 

preprodano a RH se obvezala izvršiti povrat (treba vratiti površinu od 1 ha- površine određene 

za povrat 4 čestice. Nadalje, na jako puno čestica su  upisane Hrvatske vode- javno vodno 

dobro (cca 130 ha). Tu trebaju županija i općina napraviti dosta na dogovoru. Nada se, da se 

Hrvatske vode neće upisati kao vlasnici i  „raskinuti“ ugovore za neke čestice koje su u 

zakupu. javni uvid u prijedlog programa je trajao od 4-19.12.2018.god. Dosadašnji prijedlog 

je nešto izmijenjen na zahtjev općine (površine za prodaju, zakup, ribnjake, zajednički 

pašnjaci, ostale namjene (do 5 % ukupnih površina).  Dosadašnji zakup – prikaz cca 228 ha 

(unutar su nekretnine koje su upisane kao javno vodno dobro). maksimalna površina po 

jednom zakupu ograničenje na 20 ha. Ako  zakupnik u jednoj jedinici JLS ima 25 ha, može 

još zakupiti 25 ha. Znači, ograničenje na 50 ha vrijedi od donošenja Programa raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem.   Prodaja je predviđena ukupno za  cca 16 ha. 

Vijećnik Josip Lepen – da či je 16 ha za prodaju po zakonu određeno ili određuje općina? 

Dragutin Lisjak – općina. To je interesantno onima koji imaju česticu pored čestice koja se 

prodaje. 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović – zašto nije oformljena komisija za poljoprivredno zemljište 

da se uključi u donošenje Programa(pitanje predsjednici vijeća). 

Dragutin Lisjak – karte su napravljene po Kvadrantima da je lakše pratiti ( čestice , pregled i 

namjena).Tek kada se prihvati tekstualni  dio programa,  ide se u izradu karata. 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović- plan - na kartama su obilježeni prodaja, zakup! 

Vijećnik Zlatko Vrtarić – isto mu fali mu kopija plana sa česticama. Prodaja Sivica i 

Ferketinec. Tko se može natjecati na prodaji. 

Dragutin Lisjak- svi zainteresirani. 

 

Pristupa se glasovanju( prisutno 14 vijećnika), te se utvrđuje da je jednoglasno (14 za ) donijelo  

Program raspolaganja poljoprivrednim poljoprivrednim zemljištem na području Općine 

Podturen 

 

                                                              Točka 3. 

 

Pristupa se glasovanju( prisutno 14 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (14  glasova 

za donijelo Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Podturen za 

2019.god. 

                                                               Točka 4. 

 

Perica Hajdarović, načelnik – ove godine nabavljene su potopne pumpe DVD-ima. 
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Pristupa se glasovanju( prisutno 14 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (14  

glasova za donijelo: Analizu sustava civilne zaštite na području Općine Podturen za 

2018.god. 

 

 

                                                               Točka 5. 

 

Bez rasprave Pristupa se glasovanju( prisutno 14 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće 

jednoglasno  (14  glasova za) donijelo:  Plan razvoja sustava civilne zaštite na području 

Općine Podturen za 2019.god. s  trogodišnjim  financijskim učincima 

 

 

                                                               Točka 6. 

 

Pwrica Hajdarović, načelnik – bilo je kritika zbog odluke, neravnopravnost djece i sl. Radi 

se o 11 djece. Nada se da će roditelji biti zadovoljni ovom izmjenom. 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović – konačno nešto da može pohvaliti načelnika.  

 

Pristupa se glasovanju(prisutno 14 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 14 za)  

donijelo : Izmjenu i dopunu Odluke o sufinanciranju cijene smještaja  djece s područja 

Općine  Podturen.    

 

                                                               Točka 7. 

 

Perica Hajdarović, načelnik – prijedlog odluke je usklađen s Zakonskim propisima. 

Vijećnik Vladimir Sabol – na koje poslovne prostore se odluka odnosi? 

Perica Hajdarović, načelnik – pošta, ambulanta, kafić u Novakovcu. 

 

 Pristupa se glasovanju( prisutno 14 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno   (14  

glasova za)  donijelo: Odluku o zakupu poslovnog prostora u vlasništvu Općine Podturen. 

 

                                                                Točka 8. 

  

Perica Hajdarović, načelnik – predviđa se raspisivanje novog natječaja mjera za  LAG-ove. 

trebalo bi donijeti odluku i predložiti uređenje prostora ambulante (unutarnje jer je 

napravljeno 1984 god. te su potrebne izmjene  prostora sukladno  zakonskim propisma). 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović – tu piše da odluka ima privitak. 

Perica Hajdarović, načelnik – u privitku se nalaze tehničke karakteristike i još se 

usuglašavaju. Bitno je donijeti Odluku da se ide u rekonstrukciju. 

 

Pristupa se glasovanju( prisutno 14 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova, (13 za i 

1 glas suzdržan) donijelo: Odluku o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt rekonstrukcije 

zgrade ambulante u naselju  Podturen. 

 

                                                                    

 

Dovršeno u 22:01                                                            Predsjednica Općinskog vijeća: 

Zapisničar:  

Darinka Mikulić                                                                              Mirjana Murk                                     

                                                                                                                     


